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  Escuela F. de Sagarra, sede provisional del nuevo instituto.

L’Ajuntament és la institució més propera a la 
ciutadania. Els veïns i veïnes que s’adrecen al 
seu Ajuntament a través de múltiples vies quan 
tenen qualsevol problema independentment de 
l’Administració que sigui competent. I des de 
l’Ajuntament, sabem que és així i intentem donar 
la millor resposta. Com a alcaldessa d’aquesta 
ciutat dir-vos que la proximitat és un tret ca-
racterístic de la nostra gestió. Dues iniciatives 
polítiques “Alcaldia als Barris” i “Regidories de 
Districte”, són la màxima expressió d’aquesta 
manera de governar.
Al present mandat hem reforçat les Regidories de 
Districte. Les companyes i companyes de l’equip 
de govern, a més de les seves responsabilitats 
sectorials al govern municipal, es distribueixen 
la presència als sis districtes de Santa Coloma. 
Són els regidors i regidores els i les que atenen 
personalment als veïns i veïnes, visiten les 
entitats i s’atansen a la situació econòmica i 
comercial dels barris.
Els colomencs i colomenques tenen múltiples 
vies per comunicar-se amb l’Ajuntament. Totes 
aquelles que marca la llei a través bàsicament de 
l’Oficina d’Informació i Atenció a la Ciutadania 
(OIAC) de manera presencial, telefònica o te-
lemàtica. Però volem anar més enllà i hi som a on 
està la gent. Així fem servir les xarxes socials –jo 
mateixa a través bàsicament de Facebook– i tots 
aquells canals de comunicació que detectem.
En qualsevol moment, qualsevol veí o veïna, pot 
contactar amb la seva alcaldessa. El meu equip 
de govern i jo mateixa estem sempre estem a 
disposició. Però a més vull mantenir un contacte 
directe, personal amb totes i tots. És per això que 
periòdicament fem “L’Alcaldia als Barris”. Durant 
uns dies traslladem literalment el despatx de 
l’alcaldia als barris de Santa Coloma per rebre 
veïns i veïnes, comerciants, entitats, etc.
Ben aviat ens tornarem a trobar. Estem preparant 
una nova ronda de visites en què combinarem 
l’Alcaldia als Barris amb les Regidories de Districte. 
Seguirem sent la primera administració, la més 
propera i sensible a la realitat quotidiana dels 
colomencs i colomenques.

Proximitat i  
realitat quotidiana

Núria Parlon Gil
Alcaldesa de Santa  
Coloma de Gramenet

Ajuts al lloguer per a joves

L’Ajuntament posarà en marxa noves mesures per 
ajudar a l’emancipació del jovent. Amb uns tres 
milions d’euros de partida s’intentarà cobrir entre 
600 i 1.000 contractes de lloguer per aprofitar els 
1.600 pisos buits que es calcula que hi ha a la ciutat. 
L’ajuda per a cada jove serà de fins un màxim de 
200 euros al mes per pagar lloguers d’habitatges 
de com a màxim 650 euros al mes per un període 
de cinc anys; a més dels dos mesos de fiança que 
requereix tot contracte. 
El setembre es publicaran les bases definitives però 
de moment se sap també que els ajuts aniran acom-
panyats d’altres incentius com una subvenció per 
a l’abonament de l’IBI, una assegurança de danys i 
per a cobrir els hipotètics impagaments adreçada 
als propietaris.

Vuelve la “Mostra Gastronòmica”

El próximo fin de semana del 20, 21 y 22 de abril la 
Rambla de Sant Sebastià acogerá de nuevo la “Mostra 
Gastronòmica”, un evento que pretende demostrar 
a la ciudadanía colomense y a la cada vez mayor 
cantidad de visitantes que recibe Santa Coloma, la 
gran calidad del sector de la restauración de nuestra 
ciudad. Restaurantes y vinotecas locales ofrecerán sus 
mejores elaboraciones para deleite 
y degustación de los visitantes 
de la Mostra. En el momento de 
cerrar esta edición ya se había 
confirmado la presencia de 
26 empresas colomenses.

Nuevo instituto 
en el distrito

Arreglat el sot de Pirineus

Els darrers mesos s’han fet diverses reparacions al 
carrer Pirineus, com ara un sot i una fuita d’aigua que 
es van produir en poc temps i en zones molt properes. 
Així mateix, al Parc del Motocros s’han resolt alguns 
inconvenients derivats de deficiències amb la il·lumina-
ció. Ja funcionen els punts de llum del carrer Sardana 
cantonada Pirineus i les escales de la Pista Esportiva 
d’accés a l’IES Terra Roja també tenen ja nou cablejat 
i il·luminació. En canvi, en altres punts del parc on la 
resolució dels problemes de llum és més complexa els 
arranjaments estan en plena execució perquè siguin 
resolts ben aviat.

La falta de plazas de instituto para 
alumnas y alumnos de secundaria en 
la ciudad se resolverá con la próxima 
construcción de un nuevo instituto. 

El centro cubrirá las necesidades de los barrios del 
Raval, Santa Rosa, Safaretjos y Fondo.
Después de años de intensas negociaciones entre la 
Generalitat de Catalunya y el ayuntamiento, el gobierno 
de la ciudad ha ido proponiendo diversas soluciones 
innovadoras y eficientes para resolver la situación, pero 
han sido una y otra vez rechazadas por el Departament 
d’Ensenyament. Pero finalmente se va a construir un 
nuevo instituto, para lo cual el Ayuntamiento pondrá 
a disposición de la Generalitat de Catalunya el espacio 
necesario para su ubicación en el distrito. 
Mientras se ejecuten las obras del nuevo edificio, las 
clases de 1º de ESO del curso 2018-2019 que empezarán 
en septiembre de 2018 estarán ubicadas provisional-
mente en el edificio de la Escuela Ferran de Sagarra. 

Gent gran:  
Projecte antiga escola 
Miguel Hernández

RAVAL | SANTA ROSA | SAFARETJOS
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Educación Infantil,  

Primaria y ESO
Las madres y los padres que deseen tener una guía 
completa de cómo proceder en las preinscripciones, 
encontrarán en este enlace vídeos informativos y una 
muy útil sección de “preguntas frecuentes”:
www.gramenet.cat/educacio

               Els serveis a prova:  
   La zona de juegos 
biosaludables de  
Can Peixauet

Encontramos a Beni en pleno ejercicio. Con 
mucha amabilidad, se aviene a responder 
a nuestra encuesta sobre si le parecen bien 
los juegos biosaludables: “Si muchísimo, me 
encantan, tanto estos como todos los que 
están repartidos por toda la ciudad; yo soy 
una persona que se agobia en los espacios 
cerrados y poder hacer ejercicio al aire libre 
es una gozada, y mucho más si es bueno para 
la calidad de vida y la salud”.
Su entusiasmo es de agradecer. Sin embargo le 
preguntamos si ve algún aspecto negativo y nos 
comenta que ella “adaptaría algún ejercicio 
para personas mayores, ya que algunos de 
los aparatos no podemos usarlos porque el 
acceso es difícil a nuestra edad”.
Beni es una ciudadana muy implicada en el 
municipio y participa continuamente de las 
actividades que organiza el ayuntamiento que 
califica como una “muy buena labor”. “Me encanta 
lo que hacen por y para la gente mayor, tanto 
juegos, como talleres, como excursiones… 
De hecho yo participo en muchas de estas 
actividades, aparte de venir aquí y hacer mi 
ejercicio”. Bueno, pues vamos a dejarla que siga 
con ello. Gracias Beni!

Beni Carpio Pérez
Vecina y usuaria

Nueva asamblea anual

Como cada año la Federación de Asociaciones de ve-
cinos de Santa Coloma de Gramenet, haremos nuestra 
asamblea anual, este año en el Centre Civic Raval el 
sábado 14 de abril a partir de las 10 h hasta las 13 h.
El movimiento vecinal, como todos los movimientos 
asociativos, no vive actualmente su mejor momento: 
la creación de diferentes movimientos, entidades y 
mareas reivindicativas, hace que se diversifiquen al 
máximo los movimientos reivindicativos en nuestra 
sociedad.

El trabajo diario del movimiento vecinal es muy 
variado, participamos en diversos temas como la 
Taula Local d’Habitatge i Pobresa energética de Santa 
Coloma, en el Consell Social y el Consell de les Dones, 
formamos parte también de la plataforma SOS Gent 
Gran, de la Plataforma en Defensa de la sanidad pú-
blica “Santako Diu prou”, de la Plataforma en defensa 
de Can Zam y Serra de Marina y trabajamos en las 
comisiones de seguimiento a las que se nos invitan 
desde la Administración. Sin dejar de lado los temas 
que trabajamos a nivel de Confavc, ahora también 
estamos centrados en trabajar constantemente jun-
to al movimiento vecinal el tema tan importante y 
mediático de las pensiones y el futuro de las mismas 
para próximas generaciones.
El movimiento vecinal sigue muy vivo y muestra de 
ello es que el próximo año 2019 se cumple el XXV 
Aniversario de la creación de Favgram, anteriormente 
llamada Coordinadora de Asociaciones de vecinos y 
vecinas. Larga vida al movimiento vecinal.

Tomas Fernández Muñoz
Presidente de Favgram

Rvdo. Agustí Viñas Reixach: hijo del popular ra-
diofonista Joan Viñas Bona, que fue diputado en el 
Parlamento catalán y presidente del “Ámbito Maria 
Corral”, el Rvdo. Agustí tuvo cargos importantes en 
el Seminario Menor Diocesano de Barcelona en los 
años 70 y 80, de cuyo paso es muy recordado por 
algunos de sus alumnos . Actualmente es arcipreste 
de Santa Coloma de Gramenet y párroco de Sant 
Jaume, en el barri del Raval. El componente social 
de su dedicación al barrio ha estado canalizado a 
través de su implicación permanente con entidades 
vecinales y sociales del barrio y de la ciudad de Santa 
Coloma, entre ellas Fundación Germina, Fundació 
Tallers, Fundació Integramenet,.. 

Agustín Viñas no sabe hablar de si mismo, sea cual 
sea la pregunta siempre le da la vuelta para respon-
der hablando de lo bueno de los demás. Así que, de 
su talento nos han hablado otros y otras; personas 
amigas agradecidas que han coincidido con él en 
algún momento del camino y para las cuales ha sido 
y es muy importante, cómo aquella pareja de jóvenes 
que tenia mucha ilusión por casarse, pero no tenían 
ninguna posibilidad de comprar ni siquiera unos 
modestos trajes ni para la novia ni para el novio, y 
muchísimo menos compartir con la familia una humilde 
celebración; pues bien, Agustín consiguió los trajes 
para la novia y el novio y con la ayuda de vecinos y 
vecinas les montaron un modesto, pero muy alegre, 
convite de bodas. O cómo tantas y tantas mujeres 
inmigrantes a las que ha ayudado a formar-se para 
poder optar a trabajos dignos, o aquellos y aquellas 
jóvenes karatekas del barrio y sus monitores que 
necesitaron en su día un empujón para encauzar sus 
valores y sus vidas de manera positiva. 

Es presenta el TriaJoc

A mitjans del mes passat es va presentar el projecte 
“TriaJoc”, una iniciativa del CNL L’Heura i de l’Ajunta-
ment per recuperar el joc tradicional a Santa Coloma 
de Gramenet. Veïns i veïnes del districte van protago-
nitzar els primers testimonis del projecte explicant a 
què jugaven de petits. En un vídeo entranyable, en 
Joan López Berruezo ens va explicar com es jugava a 
“les bales”, en Josep Martinell Grau ens descobria els 
secrets del “Bèlit”, la Rosa Esteve Catalan ens parlava de 
com passaven les tardes amb el “Botxí”, i la Concepció 

Nueva edición del  
“Canes i Tapes”  
y “matiné” familias

No todos y todas los que quisieron ir a la fiesta “Canas 
y Tapas” sobre los años 80 que se celebró en la Central 
Escénica el pasado 15 de febrero, pudieron entrar 
debido al aforo. Por ello, el Ayuntamiento prepara 
una segunda edición “adultos” para el viernes 4 de 
mayo y una matiné infantil (edición familias) para el 
sábado 5 de 11,30 a 14h.
Las más de 80 personas que quedaron fuera de la 
primera edición por razón de aforo quedan automá-
ticamente inscritas. El resto de personas que quieran 
asistir a la fiesta o a la “matiné” deben llamar al 93 462 
40 57. Las plazas son limitadas al aforo.

Puig Roig ens va fer recordar l’enyorada “Xarranca”. 
Va ser una tarda màgica per salvar de l’oblit jocs que 
van ser i poden tornar a ser un punt de trobada. Com 
va dir l’alcaldessa Núria Parlon “el joc serveix per com-
partir i és un excel·lent mitjà d’integració”.
La Pilar López, directora de L’Heura va explicar que 
tot va començar quan en Joan Pairó va dipositar al 
CNL un document sobre els jocs de la seva infantesa. 
Trenta anys després, el TriaJoc reprèn l’esperit del 
document d’en Pairó per recuperar allò que és un tros 
significatiu de la nostre memòria. 




